
Protokoll Älgskötselområde Mark SOs årsmöte-samrådsmöte 2024-05-14. 

§1.   Årsmötet öppnas.(13 lag av 28 representerade) 
§2.   A: Val av ordförande för mötet. Mikael Fransson 
        B: Val av sekreterare för mötet. Johan Söderlöv 
        C: Val av två justeringsmän tillika rösträknare. Anders Henriksson & Thomas Gunnarsson 
§3.   Mötets stadgeenliga utlysande. JA Markbladet, Hemsida, Mail 
§4.   Godkännande av dagordning. JA 
§5.   Verksamhetsberättelse.  Godkändes 
§6.   Förvaltningsberättelse och redovisning av balansräkning. Ingående 25440kr, Utgående balans 21233kr.  
§7.   Revisionsberättelse. Redovisades av Peter Skantz. Godkändes. 
§8.   Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2023/2024. Ja, ansvarsfrihet åt styrelsen.  
§9.   Kostnadsersättning för verksamhetsåret 2023/2024. Beslut om kostnadsersättning till ordförande, kassör 
och sekreterare, 3000kr/person för föregående år. Styrelsen tar fram förslag på finansiering inför kommande 
år, ev medlemskapsavgift/lag. 
§10. Samrådsmöte / Älgjakten 2023/2024 (resultat och rapportering). Resultatets överensstämmelse med 
skötselplan. MF 

 Föregående års avskjutning 4 tjurar & 11 kalvar 
 Älg obs och Spillningsinventering Älgobs ca 8 med angränsade områden, Spillningsinv ca 7,8 
 Bedömning av den nuvarande älgstammen, kanske något upp 
 Viltolyckor & Övrigdödlighet 
 Viltskador på Skog & gröda Samrådsdialog med markägare:  

Inga skador större från älg. Betestryck acceptabelt 
Kronhjortsskador finns på några ställen, speciellt runt Trantorp. Barkade granar. 
Lärkbestånd vid Björkelid skadat av några älgar.  

 Eventuella förebyggande åtgärder 
 ”” Genomgång av det pågående arbetet inom älgskötselområdet ”” 

§11. Älg-kronhjort skötselområde MF  (Roger och Per representerar ÄSO Mark SO), Plan förra året 17 kronvilt, 
vi sköt 12.  5 kan flyttas till nästa år. 

§12. Hur har jakten fungerat? Vad har varit bra? Vad behöver vi ändra? Förslag att ev senarelägga jakten 14 
dagar. 

§13.Val av nya funktionärer enligt följande: 
Beslut:  
A: Ordförande för ett år. Mikael Fransson  
B: Ledamot kvar 1år. Johan Söderlöv   
C: Ledamot kvar 1 år. Patrik Norinder  
D: Ledamot omval 2 år: Christoffer Elander  
E: Ledamot kvar 1 år. Mikael Ram  
F: Ledamot omval 2 år. Peter Skantz  
G: Ledamot omval 2 år till: Per Åstrand  
H: Ledamot kvar 1 år Mattias Andersson  
I:  Ledamot kvar 1 år Pontus Lundell 
 
Valberedning: Carl-Philip Ekbladh, Tobias Ivarsson (sammankallande), Roger Stensson 
Två revisorer: Magnus Svernfors, Stefan Sandberg 
§14. Jaktledarmöte/Höstmöte 2024-08-27 
§15. Motioner, inga motioner 



 
§16. Information från ÄFG 9, drogs under redovisning av älg. 

§17. Övriga frågor.  Jägareförbundet Mark har kallat till arbetsmöte med 2 representanter från respektive ÄSO i 
Mark. Möte i slutet av maj. Diskussion ska hållas angående ev större arealer för någon gemensam skötselplan 
framöver. 

Förslag finns från LST ha höja älgavgifter till 2500kr/600kr 
 
§18. Mötet avslutas. 

 

 

 

Thomas Gunnarsson   Anders Henriksson 

Justeringsman    Justeringsman 

 

 

 

 

Mikael Fransson   Johan Söderlöv 

Ordförande    Sekreterare 


